## 9月10、11日國語及粵語彌撒中 請宣讀員宣讀 堂區本週有以下事項報告

## 彌撒前:

- 1. 30 週年堂慶晚宴將於 9 月 18 日晚上 6 時假帝寶名宴舉行。餐券每位 60 元正,現已開始在大堂攤位發售。歡迎教友攜同親友參加。
- 2. 堂區將於 9 月 24、25 日為加拿大主教團的工作收集奉獻,請教友利用特別印製之信封慷慨捐獻。
- 3. 哥倫布騎士會將於 9 月 24 日至 10 月 9 日為 Good Shepherd 收集食物,所需食品包括各種西式罐頭、吞拿魚、早餐麥片、意大利粉、米、茶包及果醬等。捐贈食物請放入大堂特設紙箱內。多謝教友大力支持!

其他有關活動及消息,請瀏覽堂區網頁。

## Announcements for Sep.11, 2022 2:00 pm English Mass

## **Before Mass:**

- 1. The 30<sup>th</sup> Anniversary celebration dinner will be held on Sunday, September 18, 6pm at the NKS Banquet Hall. Tickets at \$60 each are available for sale at the church foyer. Parishioners and their families and friends are encouraged to be present at this special event.
- 2. The Bishops' Collection for the Needs of the Church in Canada will be held on September 24 & 25. Your support of the Bishops' work and services will be appreciated.
- 3. Knights of Columbus will be collecting non-perishable food such as tuna, breakfast cereals, tea bags, rice, jam and all kinds of canned food in support of Good Shepherd Ministries Thanksgiving Food Drive between Sep.24 and Oct.9. Please give generously by bringing your food donation to the collection box located at the church foyer. Thank you!

For more news & information, please visit the Parish website.